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TIL:  Studentparlamentet ved UiO 

FRA:  Studentparlamentets Arbeidsutvalg 

 

    

 

ENDELIG INNKALLING TIL MØTE 05/18-19 I STUDENTPARLAMENTET VED 

UIO 
         

Tid: Torsdag 24.01.19, kl. 17:00-21:00 

Sted: Ole Johan Dahls hus, Aud Smalltalk 

 

 

KL. 

17:00 

 

SAKSNR. 

085/18-19 

 

SAKSTITTEL 

Valg av møteledelse og referent  

 

SAKSTYPE 

Vedtakssak 

 086/18-19 Godkjenning av innkalling Vedtakssak 

 087/18-19 

088/18-19 

Godkjenning av dagsorden 

Godkjenning av referat 

Vedtakssak 

Vedtakssak 

 089/18-19 Godkjenning av valgprotokoller Vedtakssak 

 090/18-19 

091/18-19 

Ettergodkjenning av oppnevninger  

Orienteringer 

Vedtakssak 

Orienteringssak 

    

17:30 

 

18:30 

 

18.45 

092/18-19 

 

 

 

093/18-19 

Styringsdokumenter 

 

Pause 

 

Fordelingsnøkkel – NSOs landsmøte 

Diskusjonssak 

 

 

 

Vedtakssak 

19:00 094/18-19 Masterplan for IT Diskusjonssak 

19:30 

20:00 

 

20:45 

 

21:00 

095/18-19 

096/18-19 

 

SAIH-tierne 

Resolusjoner 

 

Eventuelt 

Møtekritikk 

Møteslutt 

Vedtakssak 

Vedtakssak 

   

 

Husk at det er møteplikt til møtene i Studentparlamentet. Dersom du ikke kan møte, må du selv 

kontakte din vararepresentant og varsle Studentparlamentet. Ring Anne på tlf. 22 85 70 44 eller 

send e-post til anne.aase-maland@sp.uio.no 

    

Vel møtt! 

 

Med vennlig hilsen 

Arbeidsutvalget 

Susann, Ingrid, Peter, Synthia og Andreas   

mailto:anne.aase-maland@sp.uio.no
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SAK  INNHOLD 1 

  2 

085/18-19 VALG AV MØTELEDELSE OG REFERENT 3 

  Arbeidsutvalget foreslår Torgeir Lebesbye som ordstyrer og Anne Aase-Mæland som 4 

  referent. 5 

   6 

086/18-19 GODKJENNING AV INNKALLING  7 

  Eventuelle innsigelser mot forslaget til innkallingen fremmes under denne saken. 8 

      9 

087/18-19 GODKJENNING AV DAGSORDEN 10 

  Eventuelle innsigelser mot forslaget til dagsorden fremmes under denne saken. 11 

 12 

088/18-19 GODKJENNING AV REFERAT 13 

  Referat SP-møte nr. 4. 18/19 14 

 15 

  Referatet finner du på:  16 

  https://www.studentparlamentet.uio.no/m%C3%B8ter/sp-moeter/2018-19/referater/ 17 

       18 

089/18-19 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 19 

  For at eventuelle nyvalgte SPSU-representanter skal kunne få stemmerett må 20 

valgprotokollen fra valget der de ble valgt godkjennes. Kontrollkomitéen innstiller på 21 

hvorvidt valgprotokollen kan godkjennes. 22 

 23 

 24 

  25 
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SAKSNUMMER:   090/18-19 26 

SAKSTITTEL:    Ettergodkjenning av oppnevninger 

      SAKSANSVARLIG:   Arbeidsutvalget  

SAKSTYPE:   Vedtak 

 

 

ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 27 

 28 

Mellom SP-møte nr. 4 og nr. 5 har det blitt gjort følgende oppnevning av arbeidsutvalget:  29 

 30 

OPPNEVNING AV REPRESENTANTER OG VARAER TIL VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS  31 

Faste representanter:  32 

- Johan Hertzberg   FL 33 

- Louisa Boulaziz    GL 34 

- Henrik Bjørndalen    BL 35 

Varaer:  36 

- Tage Slind Jensen   BL 37 

- Ole Marius Gaasø   BL 38 

- Susann Andora Biseth-Michelsen AU 39 

- Ingrid Uleberg    AU 40 

- Peter Linge Hessen   AU 41 

- Synthia Zaman    AU 42 

- Christen Andreas Orvin Wroldsen AU 43 

 44 

OPPNEVNING AV VARA TIL UiO:NORDEN 45 

 46 

 47 

Forslag til vedtak: 48 

Oppnevningene godkjennes. 49 

50 
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SAKSNUMMER:   091/18-19 51 

SAKSTITTEL:    Orienteringer 

      SAKSANSVARLIG:   Arbeidsutvalget  

SAKSTYPE:   Orientering 

 

 

ORIENTERINGER 52 

 53 

ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 54 

 55 

Etter flere uker i Sognsveien er vi endelig tilbake på Villa Eika, men flyttingen har dessverre stjålet litt tid 56 

fra andre arbeidsoppgaver. I perioden mellom forrige Studentparlamentsmøte (SP) og 17. januar har SP-57 

AU har hatt felles ferieavvikling fra 21. desember til og med 2. januar. Vi startet det nye året med seminar 58 

der formålet var å evaluere halvåret som har gått og planlegge halvåret som kommer. Fra høsthalvåret 59 

vil vi særlig trekke frem noen punkter vi er fornøyde med:  60 

- Meritteringssystem har blitt vedtatt i Universitetsstyret. 61 

- UiO har fått grønt lys til å innføre positiv særbehandling, i form av kjønnspoeng, av mannlige 62 

søkere til psykologistudiet.  63 

- Vi har arbeidet kontinuerlig med å sette utviklingssemester på dagsorden.  64 

- Vi har samarbeid godt med Velferdstinget og kjellerpubene om SALUTT-kurssaken. 65 

- Vi har hatt god dialog og opparbeidet et forhold til UiO: Energi og miljøsjef i 66 

Eiendomsavdelingen og innledet miljøpolitisk samarbeid på flere områder. 67 

- SP har vært tydelige og synlige i debatten rundt endring i stipendordningen. 68 

- Innledet tettere samarbeid med representanter fra studentkulturen. 69 

- Fått ledelsen til å inkludere SP, samt andre studenter, aktivt i strategiprosessen frem mot 70 

Strategi2030. 71 

- Pensumlistesystemet Leganto skal innføres på UiO.  72 

Leganto er et verktøy for studenter, forelesere og bibliotekarer som sørger for mer helhetlige 73 

pensumlister, enklere opprettelse og vedlikehold av pensumlister og enklere tilgang til dokumentene 74 

som inngår i pensumlisten. Vi tror dette vil gjøre studiehverdagen enklere for mange studenter. 75 

Planleggingen av tidsplan for implementering starter nå og antagelig kommer det en pilotordning til 76 

høsten. 77 

I perioden mellom SP-møtene ble det avholdt demonstrasjon mot den nye stipendordningen 29. 78 

november. NSO bestemte, i samråd med organisasjonene som hadde skrevet under på oppropet mot 79 

endringen, at det skulle demonstreres. Vi bidro med organisering og mobiliseringen til 80 

demonstrasjonen. Det kom ca. 300 personer til demonstrasjonen på Universitetsplassen. Til tross for en 81 

del praktiske utfordringer knyttet til eksamenstid og dårlig vær, er vi fornøyde med gjennomføringen av 82 

demonstrasjonen på så kort tid. Det ble også arrangert pre-demonstrasjonsworkshop på Villa Eika. Takk 83 

til alle dere som møtte opp på Eika og sto i denne (politiske) stormen med oss! 84 

SP-AU har også i fellesskap jobbet med å planlegge studentkonferanse. Konferansen vil bli avholdt 1. 85 

mars og vil hete «Hva nå, UiO?». Konseptet baserer seg på at vi er i en prosess om å utforme en ny 86 

tiårsstrategi for institusjonen. Hold av datoen!  87 

 88 

Møter med ledelsen har, med unntak av en avlysning, blitt holdt annenhver uke. På møtet i november 89 

snakket vi om Europeisk utdanningssamarbeid, situasjonen på Odontologisk fakultet, saker som skal 90 
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opp på styremøte i desember, satsningen som skjer på faglig mentor i sektoren og studenthussaken. I 91 

desember ble vi orientert om strategiprosessen, vi har problematisert hvordan studentforeninger blir 92 

behandlet og hvordan vi skal fortsette samarbeidet i 2019.  93 

 94 

 95 

 96 

ORIENTERINGER FRA LEDER, SUSANN ANDORA BISETH-MICHELSEN 97 

 98 

Siden forrige SP-møte har jeg hatt medarbeidersamtaler med AU. Vi har vært på hyttetur hvor vi 99 

gjennomførte internevaluering, bygget videre på vår politiske strategi og planlagt det kommende 100 

halvåret.  101 

 102 

Jeg deltok i panelsamtale på utdanningslederkonferansen. Her fikk jeg trukket frem viktigheten av et 103 

godt læring- og arbeidsmiljø, og at vi kan skape et levende campus gjennom godt samarbeid mellom 104 

institusjonen, studentdemokratiet og studentkulturen. Som David Boud, en av verdens ledende forskere 105 

på vurderinger, tilbakemeldinger og studentsentrert læring sa «for å få god undervisning må vi alltid 106 

lytte til studentene». På konferansen var det stort fokus på studentsentrerte læringsformer og 107 

tilbakemelding, noe som lover godt for mer variert undervisning og bedre oppfølging av studentene.  108 

 109 

I desember hadde jeg møte med Eiendomsavdelingen for å diskutere campusutvikling, og hvordan vi 110 

kan sørge for at studentenes stemme blir hørt i utformingen av fremtidens campus. Det vil være en bolk 111 

på Studentkonferansen 2019 som skal ta for seg campusutvikling. I denne bolken vil det også være rom 112 

for å komme med innspill om hva man ønsker av UiOs campusutvikling i fremtiden.  113 

Sosial innovasjon er et satsningsområde på UiO. I sammenheng med dette har jeg deltatt på 114 

innspillsmøte. UiO definerer sosial innovasjon som en prosess som leder til et nytt eller forbedret 115 

produkt, eller tiltak, som vil forbedre tjenester eller løse samfunnsmessige behov.  Det handler om 116 

å tilføre samfunnet verdi enten konkret eller for eksempel gjennom effektivisering av prosesser. 117 

Dette skaper mulighetsrom for gjennomslag av mye av SP sin politikk i fremtiden.  118 

 119 

Ingrid og jeg deltok på Det norske studentersamfunds (DNS) medlemsmøte; her fikk vi tatt opp at 120 

UiO er den eneste som bidrar til finansiering og utfordringer vi ser med det. Det burde arbeides for 121 

å finne flere bidragsytere til driftig av bygget. DNS har vedtatt en god handlingsplan og vi ser frem 122 

til å samarbeide med dem for å nå målene de har satt seg.  123 

 124 

Ingrid og jeg har også deltatt i samarbeidsmøte med NTNU, NMBU, UiB og UiT i Trondheim. Denne 125 

gangen diskuterte vi hvordan studentdemokratiene organiseres og hvilke suksessfaktorer man kan 126 

lære av hverandre. Dette tok en del tid da vi er i opprettelsen av en ny administrativ stilling her hos 127 

oss. Videre diskuterte og evaluerte vi demonstrasjonen holdt 29. november mot den nye 128 

stipendordningen, foretaksmodell, styring og medvirkning i NSO, bøtelegging og andre sanksjoner 129 

av forsinket sensur og innovative læringsareal.   130 

 131 

Ingrid og jeg deltok på 75-årsmarkeringen for at studenter fra Universitetet i Oslo satt fanget på 132 

Fredriksvern Verft i 1943 før de ble deportert til Tyskland. Markeringen ble arrangert av 133 

Fredriksvern Verfts Venner. 134 

  135 
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ORIENTERING FRA NESTLEDER OG KOMMUNIKASJONSANSAVRLIG, INGRID ULEBERG 136 

 137 

Universitetet har hatt juleferie, og det har dermed ikke vært høysesong for politisk arbeid. Deler av 138 

perioden siden sist SP-møte har med andre ord vært preget av fortrinnsvis organisatoriske oppgaver. I 139 

forbindelse med dette har jeg hatt hovedansvaret for planleggingen av Studentparlamentets 140 

Nyttårsbord 18. januar.  141 

 142 

Kommunikasjon  143 

Den 29. november ble det avholdt en demonstrasjon mot den nye stipendordningen. Planleggingen av 144 

denne demonstrasjonen var vi i AU i SP-UiO en stor del av, i samarbeid med bla. NSO og 145 

Studentparlamentet på OsloMet. I forbindelse med denne demonstrasjonen var det også en del 146 

mobilisering som måtte til for å få folk til å møte opp. Så dette preget mye av kommunikasjonsarbeidet i 147 

perioden før demonstrasjonen. Det hele endte med rundt 300 oppmøtte på en svært kald og våt dag – 148 

som vi i AU er fornøyde med.  149 

Den 9. desember var jeg, sammen med daglig leder Anne, på et Vortex-kurs. Vortex er 150 

publiseringsverktøyet UiO og SP bruker til sine nettsider. Etter dette kurset ble Anne og jeg enige om at 151 

nettsidene til SP trenger en liten oppussing ettersom det er vanskelig å navigere seg på nettsiden slik 152 

oppsettet er i dag. Målet er å få gjennomført dette en gang i løpet av våren 2019.  153 

Vi i AU har også startet planleggingen av Studentvalget 2019. Dette blir nok vårens største oppgave for 154 

min del, da jeg er valgansvarlig. Vi har innad i AU diskutert hvilke arrangementer vi burde ha i forkant av 155 

valget og hvilke som burde arrangeres under selve valguka. Gjennom denne diskusjonen kom det 156 

mange gode forslag, og jeg ser frem til å jobbe videre med disse. I forbindelse dette arbeidet har planer 157 

om å kalle inn til et møte med PromKom (Promoteringskomitéen) i nærmeste fremtid. Jeg skal ærlig 158 

innrømme at jeg ikke har vært flink nok til å bruke PromKom det siste halvåret, men det er noe jeg skal 159 

bli bedre på i den kommende perioden. Planleggingen av valgavisa har også så vidt startet, og Susann 160 

og jeg har planer om å få til et møte med redaktør i Universitas, Runa Fjellanger, forhåpentligvis i løpet 161 

av uke 4 eller 5.   162 

 163 

Likestilling 164 

Som man kan lese om i de andre orienteringene så har arbeidet med utformingen av Strategi2030 165 

startet. Studentparlamentet har mye god utdanningspolitisk likestillingspolitikk som jeg mener burde 166 

være med i den nye strategien. For å finne ut hvilke arenaer dette kan spilles inn i og hvilke saker som 167 

kan være aktuelle har jeg planer å ha et møte med Hege Elisabeth Løvbak, som er ansvarlig for 168 

utforming og implementering av UiOs likestillings- og mangfoldspolitikk, i nærmeste fremtid.  169 

 170 

Nestleder 171 

I kraft at nestledervervet har jeg vært med Susann på U-nettverkssamling i Trondheim fra 12.-14. 172 

desember. For å lese mer om turen og hva som ble diskutert se Susanns orientering.   173 

 174 

 175 

 176 

ORIENTERING FRA STUDIE- OG LÆRINGSMILJØANSVARLIG, PETER LINGE HESSEN 177 

 178 

Utdanningskomiteen 179 

UiO har kapasitetsproblemer knyttet til gjennomføringen av digital skriftlig eksamen i Silurveien, og 180 

komiteen har diskutert mulighetene for å sette en grense for at eksamener ikke skal vare i mer enn fire 181 

timer. Dette vil da gjøre det mulig å gjennomføre to eksamener på samme dag i samme lokale.  182 

 183 

http://www.uio.no/for-ansatte/arbeidsstotte/personal/likestillingsarbeid/
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Komiteen kom ikke til enighet i saken, hvor hovedargumentet imot er at noen fag har spesielle 184 

pedagogiske krav som gjør det helt nødvendig å ha en lengre eksamen. Studentrepresentantene 185 

plasserte seg ikke tydelig på noen av ytterpunktene, men gjorde det klart at vi legger mest vekt på at det 186 

er de pedagogiske hensynene som bør veie tyngst i fremtidig eksamensplanlegging. 187 

 188 

Strategi 2030, arbeidsgruppen for forskning og utdanning 189 

Jeg sitter som en av seks i arbeidsgruppen som skal utarbeide en rapport om forskning og utdanning og 190 

spesielt koblingen mellom de. Arbeidet er i startfasen, men vi har allerede kartlagt noen temaer vi er 191 

enige om at vi ønsker å se nærmere på:  192 

 Fremtidig kobling mellom innovasjonsmiljøer/næringsliv opp mot UiO  193 

 UiO som Europauniversitet 194 

 Økt tverrfaglig satsning 195 

 Det uformelle og psykososiale læringsmiljø   196 

 UiOs samfunnsoppdrag  197 

 Hvordan enklere kunne spre gode ideer på tvers av hele UiO.  198 

 Studentsentrerte læringsformer 199 

 Varierte læringsform, for eksempel «Connected curriculum» studenter som deltar i forskning. 200 

https://www.ucl.ac.uk/teaching-learning/connected-curriculum-framework-research-based-201 

education  202 

 Veien fra student til professor, hva kan vi gjøre for PhD-stipendiatene?  203 

Utdanningskvalitet får mye fokus, derfor vil studentsakene som ellers ville blitt utelatt eller nedprioritert 204 

bli viktig å følge opp, for eksempel studentenes helse og trivsel, læringsmiljøet ved UiO, og levende 205 

campus er da de viktigste temaene.  206 

 207 

Livsvitenskapsbygget 208 

Bygget vil ha et stort preg av åpne arealer hvor det skal være rom for store arrangementer og 209 

demonstrasjonslaboratorium. Hans Didrik Kruse og jeg har fått spesielt mye innflytelse i utformingen av 210 

lesesalsplasser, areal for studentforeninger og utformingen av det som skal bli studentpub. På grunn av 211 

byggets åpne natur vil mange av leseplassene være i et relativt åpent landskap og det legges til rette at 212 

dette blir områder hvor det legges til rette for gruppearbeid mellom studenter. Studentpuben ligger an 213 

til å bli en av de største tilknyttet UiO.  For de interesserte så vil de siste tegningene ligge tilgjengelig på 214 

Studentparlamentsmøtet.  215 

 216 

SALUTT-kurs og studentpuber.  217 

Torsdag 17.01 skal Kari-Anne Andersen og Gard Løken Frøvoll fra VT-AU, Adrian Helle fra kjellerpubene 218 

og jeg i deputasjon i Finanskomiteen i Oslo Bystyre. Vi vil legge frem problemstillingene studentpubene 219 

vil ha med å sende frivillige på kurs for å kunne holde åpent etter kl. 01.00. Saken vil bli satt opp til 220 

behandling under neste møte i Finanskomiteen 14.02.2019 221 

 222 

Vårt primere forslag til vedtak 223 

 Studentforeninger som er registrert ved en av Oslos utdanningsinstitusjoner, som driver 224 

skjenkevirksomhet og som kan regnes for å være i en lavrisikosone, eller som har tilstrekkelig 225 

med innleide vektere, skal ha følgende krav: Etter kl. 01.00 skal det være minst en person på 226 

vakt med skjenkeansvar som har bestått SALUTT-kurs. Øvrige frivillige som arbeider i lokalet 227 

skal være unntatt dette generelle kravet.  228 

https://www.ucl.ac.uk/teaching-learning/connected-curriculum-framework-research-based-education
https://www.ucl.ac.uk/teaching-learning/connected-curriculum-framework-research-based-education
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Sekundært forslag til vedtak 229 

 Studentforeninger som er registrert ved en av Oslos utdanningsinstitusjoner, som driver 230 

skjenkevirksomhet og som kan regnes for å være i en lavrisikosone, eller som har tilstrekkelig 231 

med innleide vektere, skal ha følgende krav: Etter kl. 01.00 skal det være et antall personer på 232 

vakt som har bestått SALUTT-kurs, tilsvarende det som ville vært normal bemanning for 233 

øvrige utesteder av tilsvarende størrelse og antall kunder. Øvrige frivillige som arbeider i 234 

lokalet skal være unntatt dette generelle kravet. 235 

Tilleggsforslag uavhengig av utfall av de foregående forslagene 236 

 Næringsetaten får økte budsjettrammer til å kunne avholde SALUTT-kurs med stor nok 237 

hyppighet til at terskelen for å ta det skal bli så lav som mulig. 238 

 239 

 240 

 241 

ORIENTERING FRA UNIVERSITETSSTYREREPRESENTANT, SYNTHIA ZAMAN 242 

 243 

Etter vi flyttet tilbake til Villa Eika etter oppussingen har jeg bistått i det organisatoriske for å ferdigstille 244 

Villa Eika. Jeg har også jobbet med å organisere tur til Bærekraftskonferansen i Bergen som finner sted 245 

6.-8. februar.  246 

 247 

Internasjonalt ansvarlig 248 

Vi har kommet med innspill til Stortingsmelding om studentmobilitet. Både gjennom UiO og sendt eget 249 

på veiene av SP.  250 

 251 

Før jul hadde jeg også et møte med internasjonal nettverk, der tema var den internasjonale 252 

sommerskolen.  Videre dette semesteret vil UiOs deltakelse i «European Universities» være på 253 

dagsorden. Da skal vi diskutere hva samarbeidet med de andre europeiske universitetene vil bety for 254 

inn- og utveksling, og internasjonaliseringskoordinatorer sitt arbeid på fakultetene.   255 

 256 

Før ferien gikk mye av tiden til å renskrive den engelske versjonen av Handlingsplanen (HP) og 257 

Studentpolitisk Plattform (SPP) som nå er tilgjengelig på nettsidene. Arbeidet dreide seg mest om å 258 

sørge for at ting ikke falt ut i oversettelsen av dokumentene.  259 

 260 

I desember ble fredsprisen delt ut. I den forbindelse arrangerte UiO, for tredje gang, Peace Prize Forum i 261 

samarbeid med nobelinstituttet. Susann, Andreas og jeg deltok på arrangementene.   262 

 263 

Fakultetsstyreansvarlig 264 

Arbeidet siden forrige SP-møte har dreid seg om å sjekke hvilke fakultetstyrerepresentanter som byttes 265 

ut og å planlegge møter for vårsemesteret.   266 

 267 

Universitetsstyrerepresentant 268 

I universitetsstyremøte før jul ble Arne Benjaminsen ansatt i stilling som ny universitetsdirektøren.  269 

Det ble også enstemmig vedtatt å følge de fire hovedanbefalingene fra Arbeidsgruppen for 270 

merittering hvor Susann, Peter og Kristine Berg-Heggelund satt:  271 

1. Å gjøre endringer i UiOs regelverk for å styrke uttellingen av utdanningsfaglige kvalifikasjoner i 272 

ordinære vurderingsprosesser som tilsetting og opprykk.   273 

2. Å utvikle kriterier for prøving av utdanningsfaglige kvalifikasjoner på institusjonsnivå. 274 
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3. Sikre at hovedprinsipper for vurdering av utdanningsfaglige kvalifikasjoner utvikles på 275 

institusjonsnivå. Det utarbeides retningslinjer på institusjonelt nivå som kan tilpasses lokale 276 

fagtradisjoner. 277 

4. Basert på innspill som kom i styremøtet, å fastsette den konkrete utformingen av den 278 

søknadsbaserte prøveordningen. Det er vesentlig at denne ordningen virker sammen med 279 

punktene en til tre. Rektoratet vil følge prøveordningen tett og sikre evaluering og læring. 280 

Det har også blitt avholdt et ekstraordinært styremøte 14. januar, der vi diskuterte Oslo 281 

universitetssykehus og leie av nye sykehusarealer. 282 

 283 

 284 

 285 

ORIENTERING FRA UNIVERSITETSTYREREPRESENTANT, CHRISTEN ANDREAS WROLDSEN 286 

 287 

Miljøansvarlig 288 

Mye skjer på miljøfronten i forbindelse med miljøhovedstadsåret som nå er i gang. 19. november hadde 289 

jeg møte med kommunen om muligheten for å ansette studentguider i forbindelse med studiebesøk til 290 

Oslo fra utlandet. 4. januar deltok jeg på den offisielle åpningen av miljøhovedstadsåret på Oslo rådhus 291 

sammen med resten av UiO-delegasjonen.  292 

 293 

Arbeidet med Studentenes miljøfestival ruller også videre. Vi har vært i kontakt med en rekke 294 

studentforeninger som er interessert i samarbeid om prosjektet, og vi ser nå på modeller for videre 295 

samarbeid. Jeg vil kalle inn til et møte med alle interessenter så snart som mulig. Finansiering for 296 

festivalen er nå mer eller mindre sikret; i tillegg til de 25 000 kr SP selv har budsjettert med har vi fått 297 

innvilget 50 000 kr i støtte fra Oslo kommune og er forespeilet ytterligere 150 000 kr fra UiOs 298 

prosjektmidler. Dette sikrer oss et solid økonomisk handlingsrom i det videre arbeidet med 299 

planleggingen.  300 

 301 

I desember hadde jeg et langt møte med miljøsjefen i EA der vi gikk igjennom status og plan for 302 

oppfølging av EAs miljø- og klimastrategi og diskuterte SPs miljøpolitikk. På tross av enkelte forsinkelser 303 

er man på god vei for å innfri mange av målene i strategien. Gjennom dette arbeidet jobber EA med å 304 

innfri mye av vår vedtatte miljøpolitikk og vi har også diskutert mulige fremgangsmåter for miljøpolitikk 305 

som faller utenfor EA. Miljøsjefen og jeg har jevnlig kontakt og vil samarbeide tett fremover for å sikre 306 

størst mulig gjennomslag på miljøfeltet. Dette gjelder også arbeidet for å sikre et tydelig grønt preg på 307 

UiOs strategi 2030 og muligheten for en helthetlig miljø- og klimastrategi for institusjonen.   308 

 309 

Økonomiansvarlig 310 

I forbindelse med oppussingen av Villa Eika er vi nå i gang med utskifting av gammelt og utdatert utstyr, 311 

slik Studentparlamentet bevilget penger til i budsjettet for 2019. Flere gamle kontorstoler er byttet ut, 312 

nye tavler er på plass på kontorene og nytt datautstyr er bestilt og settes opp fortløpende. Vi benytter 313 

oss av alle rabattavtaler vi kan få tilgang på, og har fått gode priser og ligger godt innenfor budsjett.  314 

 315 

Velferdsansvarlig 316 

Det nye Velferdstinget avholdt konstituerende møte 10. desember, og det ble avholdt formøte med den 317 

nye UiO-delegasjonen i forkant. På møtet ble blant annet Vetle Bo Saga gjenvalgt som leder av SiO-318 

hovedstyre. På samme møte ble jeg oppnevnt av Velferdstinget som representant for UiO til 319 

Styringsgruppen til studenthus, som følger opp og kontrollerer forprosjektet som skal være ferdig i april. 320 

Styringsgruppen møttes 13. desember, har vært på befaring i St. Olavsgate 32 og vil møtes ca. en gang i 321 
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måneden fremover. Det neste som skjer i VT-sammenheng er vårseminaret 9.-10. februar. UiO er 322 

påmeldt med full delegasjon. 323 

 324 

I desember deltok jeg også på møte mellom Det norske studentersamfund og EA, der vi diskuterte 325 

status og framtidsutsikter for Chateau Neuf som studenthus.  326 

 327 

Innstillingsutvalg for universitetsdirektør 328 

Som beskrevet i orienteringen til SP-møtet 15. november har jeg sittet i innstillingsutvalget som skulle 329 

innstille på ny universitetsdirektør. Utvalget ferdigstilte intervjurunder og øvrig prosesser i midten av 330 

november og leverte sin innstilling til Universitetsstyret. Ansettelsen ble behandlet av styret 4. desember, 331 

utvalgets innstilling ble fulgt og Arne Benjaminsen har takket ja til å ta over som universitetsdirektør 332 

etter Gunn-Elin Aa. Bjørneboe. Jeg opplever at UiO har hatt en ryddig og god prosess rundt ansettelsen 333 

og at man har landet på en solid kandidat som vil gjøre en god jobb for universitetet og studentene.  334 

 335 

Universitetsstyret 336 

Se Synthias orientering.   337 
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MEDIALOGG 338 

 339 

Vil ha lyd- og eller videoopptak av muntlig eksamen1 - Dagens Næringsliv 340 

     341 

Markerte 75 år for fengslingen på Fredriksvern2 - Østlands-Posten        342 

 343 

Studenter skal ikke være regjeringens sparetiltak3 - Universitas     344 

   345 

Vi er ikke perfekte: Studenter - la oss ta til gatene!4 - Universitas     346 

      347 

Studentaksjoner i ni byer5 - Khrono    348 

   349 

Gode forelesere skal belønnes: - Et stort steg i riktig retning!6 - Universitas     350 

 351 

Vi har forsøkt dialog, nå kreves handling7 - Khrono    352 

 353 

Utdanningskonferanse ga mersmak!8 - Universitetet i Oslo     354 

 355 

SiO-direktøren har doblet lønnen siden 2001 - og tjener mer enn alle i regjeringen9 - Universitas   356 

 357 

SLUTT Å KUTTE, BEGYNN Å SATSE10 - Dagbladet 358 
 

 

                                                           
1 https://www.retriever-
info.com/go/?a=3731&d=00230320190113288148603&p=0&s=2303&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.dn.no%2Ftalent%2F2019%2F01%2F13%2F1456%2FUtdannelse%2Fvil-
ha-lyd-eller-videoopptak-av-muntlig-eksamen&x=5893f982adc4f8a1fb3deb9aef4d550e 
2 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=00234720181224287422057&p=0&s=2347&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.op.no%2Fstavern%2Ffredriksvern-

verft%2Fleserbidrag%2Fmarkerte-75-ar-for-fengslingen-pa-fredriksvern%2Fs%2F5-36-696107%3Frid%3Damedia&x=e0549d4d2c2871e87289f2612a84f037 
3 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=00260620181129286276303&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65166%2Fstudenter-skal-ikke-

vare-regjeringens-sparetilak%2F&x=461032a1f529a7c20c77c4b05f25550d 
4 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=00260620181128286222031&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fdebatt%2F65165%2Fvi-er-ikke-perfekte-

studenter-la-oss-ta-til-gatene%2F&x=ab052e7a3b01e9219c570b7cde172adb 
5 https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181127286181308&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Fbjorn-harald-

hegreberg-garborg-hakon-randgaard-mikalsen-nso%2Fstudentaksjoner-i-ni-byer%2F250295&x=52d28975e6dbb6002f5f971c530c4991 
6 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=00260620181126286132277&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65140%2Fgode-forelesere-skal-

belonnes-et-stort-steg-i-rikt%2F&x=18ae22591e04a6a0fc107a73aab8f32f 
7 https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181125286064386&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Foslomet-

statsbudsjettet-stipend%2Fvi-har-forsokt-dialog-na-kreves-handling%2F249853&x=c5982298d27c3510a94f71e93a74551f 
8 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=01578520181123286005400&p=0&s=15785&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.uio.no%2Fom%2Faktuelt%2Frektorbloggen%2F2018

%2Futdanningskonferanse.html&x=93dd8c3a01191f7a2dd5e9111316e57c 
9 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=00260620181120285864264&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65098%2Fsio-direktoren-har-

doblet-lonnen-siden-2001-og-tje%2F&x=a53bb96b9ea1dbbbf577f207d4b0a289 
10 https://www.retriever-

info.com/go/?a=3731&d=05500720181119343054d8c9b881ebe8affd79720a1861&p=0&s=55007&sa=1000269&x=26767c278a16d82f426cd3c7feb5fcbc 

https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00230320190113288148603&p=0&s=2303&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.dn.no%2Ftalent%2F2019%2F01%2F13%2F1456%2FUtdannelse%2Fvil-ha-lyd-eller-videoopptak-av-muntlig-eksamen&x=5893f982adc4f8a1fb3deb9aef4d550e
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00234720181224287422057&p=0&s=2347&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.op.no%2Fstavern%2Ffredriksvern-verft%2Fleserbidrag%2Fmarkerte-75-ar-for-fengslingen-pa-fredriksvern%2Fs%2F5-36-696107%3Frid%3Damedia&x=e0549d4d2c2871e87289f2612a84f037
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181129286276303&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65166%2Fstudenter-skal-ikke-vare-regjeringens-sparetilak%2F&x=461032a1f529a7c20c77c4b05f25550d
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181128286222031&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fdebatt%2F65165%2Fvi-er-ikke-perfekte-studenter-la-oss-ta-til-gatene%2F&x=ab052e7a3b01e9219c570b7cde172adb
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181127286181308&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Fbjorn-harald-hegreberg-garborg-hakon-randgaard-mikalsen-nso%2Fstudentaksjoner-i-ni-byer%2F250295&x=52d28975e6dbb6002f5f971c530c4991
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181126286132277&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65140%2Fgode-forelesere-skal-belonnes-et-stort-steg-i-rikt%2F&x=18ae22591e04a6a0fc107a73aab8f32f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181125286064386&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Foslomet-statsbudsjettet-stipend%2Fvi-har-forsokt-dialog-na-kreves-handling%2F249853&x=c5982298d27c3510a94f71e93a74551f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=01578520181123286005400&p=0&s=15785&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.uio.no%2Fom%2Faktuelt%2Frektorbloggen%2F2018%2Futdanningskonferanse.html&x=93dd8c3a01191f7a2dd5e9111316e57c
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181120285864264&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65098%2Fsio-direktoren-har-doblet-lonnen-siden-2001-og-tje%2F&x=a53bb96b9ea1dbbbf577f207d4b0a289
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=05500720181119343054d8c9b881ebe8affd79720a1861&p=0&s=55007&sa=1000269&x=26767c278a16d82f426cd3c7feb5fcbc
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00230320190113288148603&p=0&s=2303&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.dn.no%2Ftalent%2F2019%2F01%2F13%2F1456%2FUtdannelse%2Fvil-ha-lyd-eller-videoopptak-av-muntlig-eksamen&x=5893f982adc4f8a1fb3deb9aef4d550e
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00230320190113288148603&p=0&s=2303&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.dn.no%2Ftalent%2F2019%2F01%2F13%2F1456%2FUtdannelse%2Fvil-ha-lyd-eller-videoopptak-av-muntlig-eksamen&x=5893f982adc4f8a1fb3deb9aef4d550e
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00230320190113288148603&p=0&s=2303&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.dn.no%2Ftalent%2F2019%2F01%2F13%2F1456%2FUtdannelse%2Fvil-ha-lyd-eller-videoopptak-av-muntlig-eksamen&x=5893f982adc4f8a1fb3deb9aef4d550e
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00234720181224287422057&p=0&s=2347&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.op.no%2Fstavern%2Ffredriksvern-verft%2Fleserbidrag%2Fmarkerte-75-ar-for-fengslingen-pa-fredriksvern%2Fs%2F5-36-696107%3Frid%3Damedia&x=e0549d4d2c2871e87289f2612a84f037
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00234720181224287422057&p=0&s=2347&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.op.no%2Fstavern%2Ffredriksvern-verft%2Fleserbidrag%2Fmarkerte-75-ar-for-fengslingen-pa-fredriksvern%2Fs%2F5-36-696107%3Frid%3Damedia&x=e0549d4d2c2871e87289f2612a84f037
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00234720181224287422057&p=0&s=2347&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.op.no%2Fstavern%2Ffredriksvern-verft%2Fleserbidrag%2Fmarkerte-75-ar-for-fengslingen-pa-fredriksvern%2Fs%2F5-36-696107%3Frid%3Damedia&x=e0549d4d2c2871e87289f2612a84f037
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181129286276303&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65166%2Fstudenter-skal-ikke-vare-regjeringens-sparetilak%2F&x=461032a1f529a7c20c77c4b05f25550d
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181129286276303&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65166%2Fstudenter-skal-ikke-vare-regjeringens-sparetilak%2F&x=461032a1f529a7c20c77c4b05f25550d
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181129286276303&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65166%2Fstudenter-skal-ikke-vare-regjeringens-sparetilak%2F&x=461032a1f529a7c20c77c4b05f25550d
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181128286222031&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fdebatt%2F65165%2Fvi-er-ikke-perfekte-studenter-la-oss-ta-til-gatene%2F&x=ab052e7a3b01e9219c570b7cde172adb
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181128286222031&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fdebatt%2F65165%2Fvi-er-ikke-perfekte-studenter-la-oss-ta-til-gatene%2F&x=ab052e7a3b01e9219c570b7cde172adb
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181128286222031&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fdebatt%2F65165%2Fvi-er-ikke-perfekte-studenter-la-oss-ta-til-gatene%2F&x=ab052e7a3b01e9219c570b7cde172adb
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181127286181308&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Fbjorn-harald-hegreberg-garborg-hakon-randgaard-mikalsen-nso%2Fstudentaksjoner-i-ni-byer%2F250295&x=52d28975e6dbb6002f5f971c530c4991
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181127286181308&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Fbjorn-harald-hegreberg-garborg-hakon-randgaard-mikalsen-nso%2Fstudentaksjoner-i-ni-byer%2F250295&x=52d28975e6dbb6002f5f971c530c4991
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181126286132277&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65140%2Fgode-forelesere-skal-belonnes-et-stort-steg-i-rikt%2F&x=18ae22591e04a6a0fc107a73aab8f32f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181126286132277&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65140%2Fgode-forelesere-skal-belonnes-et-stort-steg-i-rikt%2F&x=18ae22591e04a6a0fc107a73aab8f32f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181126286132277&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65140%2Fgode-forelesere-skal-belonnes-et-stort-steg-i-rikt%2F&x=18ae22591e04a6a0fc107a73aab8f32f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181125286064386&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Foslomet-statsbudsjettet-stipend%2Fvi-har-forsokt-dialog-na-kreves-handling%2F249853&x=c5982298d27c3510a94f71e93a74551f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00806220181125286064386&p=0&s=8062&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fkhrono.no%2Foslomet-statsbudsjettet-stipend%2Fvi-har-forsokt-dialog-na-kreves-handling%2F249853&x=c5982298d27c3510a94f71e93a74551f
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=01578520181123286005400&p=0&s=15785&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.uio.no%2Fom%2Faktuelt%2Frektorbloggen%2F2018%2Futdanningskonferanse.html&x=93dd8c3a01191f7a2dd5e9111316e57c
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=01578520181123286005400&p=0&s=15785&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.uio.no%2Fom%2Faktuelt%2Frektorbloggen%2F2018%2Futdanningskonferanse.html&x=93dd8c3a01191f7a2dd5e9111316e57c
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=01578520181123286005400&p=0&s=15785&sa=1000269&u=https%3A%2F%2Fwww.uio.no%2Fom%2Faktuelt%2Frektorbloggen%2F2018%2Futdanningskonferanse.html&x=93dd8c3a01191f7a2dd5e9111316e57c
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181120285864264&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65098%2Fsio-direktoren-har-doblet-lonnen-siden-2001-og-tje%2F&x=a53bb96b9ea1dbbbf577f207d4b0a289
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=00260620181120285864264&p=0&s=2606&sa=1000269&u=http%3A%2F%2Funiversitas.no%2Fnyheter%2F65098%2Fsio-direktoren-har-doblet-lonnen-siden-2001-og-tje%2F&x=a53bb96b9ea1dbbbf577f207d4b0a289
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https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=05500720181119343054d8c9b881ebe8affd79720a1861&p=0&s=55007&sa=1000269&x=26767c278a16d82f426cd3c7feb5fcbc
https://www.retriever-info.com/go/?a=3731&d=05500720181119343054d8c9b881ebe8affd79720a1861&p=0&s=55007&sa=1000269&x=26767c278a16d82f426cd3c7feb5fcbc
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SAKSNUMMER:  092/18-19 

SAKSTITTEL:    Styringsdokumenter 

SAKSANSVARLIG:  Peter Linge Hessen 

SAKSTYPE:   Diskusjon 

 

 

STYRINGSDOKUMENTER 
 359 

Bakgrunn for saken 360 

Studentparlamentet ved UiOs regelsamling. Hvordan Studentparlamentet er organisert er bestemt av en 361 

rekke styringsdokumenter som sammen utgjør regelsamlingen. Gjeldende regelsamling kan dere lese 362 

på: https://www.studentparlamentet.uio.no/V%C3%A5r%20politikk/regelsamling/  363 

 364 

Regelsamlingen består av følgende styringsdokumenter, som det kan fremmes endringsforslag til: 365 

- Reglement 366 

- Økonomiske retningslinjer 367 

- Utfyllende retningslinjer for valg til Studentparlamentet ved UiO 368 

- Forretningsorden 369 

- Arbeidsbeskrivelse for Studentparlamentets arbeidsutvalg 370 

 371 

I tillegg er det behov for revidering av Veiledning for fraksjonsstøtte.  372 

 373 

Saksgang 374 

Det er i samtlige dokumenter i regelsamlingen hjemlet at endringsforslag må fremsettes skriftlig på 375 

Studentparlamentsmøte og forslagene ikke kan realitetsbehandles før neste ordinære 376 

Studentparlamentsmøte. Dette betyr at endringsforslag til styringsdokumentene må fremmes og 377 

debatteres på dette møtet, og at disse endringsforslagene danner grunnlag for vedtakssaken om 378 

styringsdokumenter som skal opp på neste møte.  379 

 380 

Kontrollkomitéen (KK) innstiller i forkant av neste SP-møte på om endringsforslagene. Innstillingen skal 381 

lyde på «kan vedtas», «bør ikke vedtas», eller for følgeendringer «bør vedtas». Endringsforslag til 382 

samtlige dokumenter i regelsamlingen kan vedtas med 2/3 flertall av de tilstedeværende valgte 383 

representantene. 384 

 385 

Da det ikke er Arbeidsutvalget som innstiller på endringsforslagene til SPs styringsdokumenter, ser vi det 386 

som hensiktsmessig at Arbeidsutvalgets endringsforslag legges frem som ordinære endringsforslag. 387 

Endringsforslagene som Arbeidsutvalget fremmer vil gjøres tilgjengelig senest 22. januar kl. 16.00.  388 

 389 

Arbeidsutvalget vil komme med forslag til redaksjonelle endringer i alle styringsdokumentene og disse 390 

vil bli presentert i starten av saksbehandlingen for hvert styringsdokument. Vi håper at 391 

studentparlamentet raskt kan komme med eventuelle kommentarer til disse endringene slik at debatten 392 

i all hovedsak vil dreie seg om de meningsbærende endringsforslagene. 393 

 394 

Per i dag foreligger det ingen bestemmelser som regulerer endring av dokumentet Veiledning for 395 

fraksjonsstøtte. Vi mener at det er hensiktsmessig at endringsforslag til dokumentet behandles i 396 

Studentparlamentet. Derfor anbefaler vi at endringsforslag til dette dokumentet behandles på samme 397 

måte som øvrige styringsdokumenter da vi anser disse for å ha høyere prioritet i kollisjonstilfeller. 398 

  399 

https://www.studentparlamentet.uio.no/V%C3%A5r%20politikk/regelsamling/
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SAKSNUMMER:  093/18-19 

SAKSTITTEL:    Fordelingsnøkkel – NSOs landsmøte  

SAKSANSVARLIG:  Ingrid Uleberg 

SAKSTYPE:   Vedtak 

 

 

FORDELINGSNØKKEL – NSOs LANDSMØTE 400 

 401 
BAKGRUNN 402 

Som et medlemslag i Norsk studentorganisasjon (NSO) skal Studentparlamentet delta på det årlige 403 

landsmøtet til NSO. I år finner landsmøtet sted i Tønsberg 4.-7. april, og formøtet er i Oslo 16.-17. 404 

mars. Formøtet er særlig tiltenkt de personer som ikke har deltatt på et landsmøte tidligere. Etter § 405 

4.2 – 4.4 i vedtektene til NSO er det medlemslaget som selv velger delegater til landsmøtet. Videre 406 

er det også vedtatt at landsmøtet skal bestå av 181 delegater, hvor hvert medlemslag i 407 

utgangspunktet har en delegat, og resten av delegatsplassene tildeles ut fra Sainte-Laguës metode. 408 

Dette betyr at UiO i år kan sende 18 delegater til NSOs landsmøte.  409 

 410 

ARBEIDSUTVALGETS INNSTILLING 411 

Ettersom det er Studentparlamentet som skal velge sine delegater, vil vi i dette møtet vedta hvor 412 

mange delegater hver liste kan sende. Vi holder av tre plasser til Arbeidsutvalget og fordeler de 413 

resterende plassene etter Sainte-Laguës metode, samme som NSO og Studentparlamentet for 414 

øvrig bruker. Utslaget blir samme fordeling som vi har til Velferdstinget i dag. Det legges til at 415 

dersom Studentparlamentet skulle ønske å gi Arbeidsutvalget en delegat mindre vil den frigjorte 416 

plassen gå til Grønn Liste, og dersom Studentparlamentet ønsker å gi Arbeidsutvalget en plass mer 417 

vil den bli tatt fra Liberal Liste.   418 

 419 

Listene bes om å fremme kandidater til sine delegatplasser samt en eller flere varaer per plass. 420 

Erfaringsmessig blir det noe frafall når det nærmer seg valg, og vi ber derfor om at det velges 421 

varaer som er motiverte til å reise dersom det blir nødvendig. Grunnen til at det innstilles på 422 

tildeling av plasser direkte til arbeidsutvalget, er fordi at de innvalgte i Arbeidsutvalget primært 423 

jobber for hele Studentparlamentet. Hele Arbeidsutvalget er motiverte til å reise, og har inngående 424 

kjennskap til aktuelle saker. Det har blitt vurdert dithen at listene burde få en god del plasser, selv 425 

om dette kan innebære at medlemmer av Arbeidsutvalget ikke får anledning til å reise.  426 

 427 

Arbeidsutvalgets innstilling til delegatfordeling 428 

Fraksjon  Mandater i SP Listestemmer Antall delegater 

Venstrealliansen 7 1054 24,17 % 4 

Grønn liste 4 722 16,56 % 2 

A-lista 4 627 14,38 % 2 

Realistlista 4 585 13,42 % 2 

Liberal liste 3 434 9,95 % 2 

Gjestelista 2 285 6,54 % 1 

Blå liste 2 275 6,31 % 1 

Fremskrittslisten 1 145 3,33 % 1 

Internationalista 1 116 2,66 % 0 

Arbeidsutvalget - - - 3 

TOTALT - - - 18 
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Listene bes om å fremme sine kandidater med fullt navn og e-post til de fordelte delegatplassene, 429 

samt finne vara for hver delegat. Disse meldes inn via GoogleDocs-skjemaet11 innen 18. februar. 430 

Arbeidsutvalget sender inn delegatlisten til NSO innen fristen den 21. februar, og 431 

Studentparlamentet ettergodkjenner den endelige delegatlisten på SP-møte nr. 6 den 26. februar 432 

 433 

Forslag til vedtak 434 

Studentparlamentet vedtar innstilte delegatfordeling.  435 

  436 

                                                           
11 https://docs.google.com/forms/d/1V1UaU6UcbnZxYJLSu_HPZAC8KtI4alLAYm4BZEpG4LA/edit 

https://docs.google.com/forms/d/1V1UaU6UcbnZxYJLSu_HPZAC8KtI4alLAYm4BZEpG4LA/edit
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SAKSNUMMER:  094/18-19 

SAKSTITTEL:    Masterplan for IT 

SAKSANSVARLIG:  Susann Andora Biseth-Michelsen 

SAKSTYPE:   Diskusjon 

 

 

MASTERPLAN FOR IT 437 

 438 

IT-infrastruktur for forskning og utdanning 439 

 440 

“For å sikre at UiO prioriterer utvikling av IT-tjenester, -løsninger og -infrastruktur som best 441 

støtter opp under UiOs strategiske mål, skal det utarbeides en masterplan for IT. Masterplanen 442 

skal være et overordnet styringsdokument og gi en helhetlig vurdering av behovet for IT-443 

investeringer ved UiO.” 444 

 445 

- Hentet fra årsplan for Universitetet i Oslo for 2018-20.  446 

 447 

Dette punktet har resultert i en styringsgruppe som skal utarbeide et overordnet styringsdokument med 448 

tydelige føringer for konkrete initiativ, prosjekter og satsinger. Studentrepresentanten i denne 449 

styringsgruppen har vært Johannes Saastad grunnet hans IT kompetanse som dataingeniør for Houston 450 

på UiO og tidligere leder av teologisk studentutvalg. Som tidligere studie- og læringsmiljøansvarlig har 451 

Susann hatt møte og overlapp med Johannes for å diskutere Studentparlamentets politikk og tidligere 452 

SP-Sak (121/17-18). 453 

 454 

Studentperspektivet - Masterplan for IT 455 

For å gi parlamentet innsikt i Johannes’ arbeid har han skrevet om innspill og prosessen mot å forme det 456 

overordnede styringsdokumentet:  457 

  458 

«Arbeidsgruppen hadde sitt første arbeidsmøte den 1. mars i fjor. Der fikk hvert gruppemedlem 459 

30 minutter på å presentere det de så på som de største utfordringene for Universitetets IT, samt 460 

å la resten av gruppen komme med spørsmål og innspill. Fra starten av semesteret høst 2018 har 461 

arbeidet med å skrive utkast til masterplanen begynt. Jeg har levert et 6-siders notat om hva jeg 462 

mener det er viktigst å fokusere på for å sikre studentenes interesser i utviklingen av 463 

Universitetets IT-plattform. Dette notatet er linket12 i sakspapirene, og hovedpunktene er skrevet 464 

om under.  465 

 466 

Tenke nytt om student-siden  467 

 468 

Hva inngår i en students liv? 469 

Av sakene har jeg prioritert student-siden høyest. For øyeblikket har ikke studenter en 470 

naturlig inngangsportal til sine digitale tjenester. Til sammenligning har ansatte en egen 471 

«for ansatte»-side som lett gir dem tilgang til de viktigste ressursene, og som kan 472 

personliggjøres. Jeg har brukt OsloMet som et eksempel i arbeidet, der studenter har en 473 

egen «min side» som har kalender med også sosiale arrangementer, nyttige lenker og 474 

annet info de kan trenge. I tillegg kan den tilpasses individet. Jeg mener vi burde strekke 475 

                                                           
12 https://www.usit.uio.no/om/it-dir/strategi/masterplan/arbeidsdokumenter/bidrag/studiehverdagen.pdf 

https://www.usit.uio.no/om/it-dir/strategi/masterplan/arbeidsdokumenter/bidrag/studiehverdagen.pdf
https://www.usit.uio.no/om/it-dir/strategi/masterplan/arbeidsdokumenter/bidrag/studiehverdagen.pdf
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oss mot en lignende løsning, noe arbeidsgruppen har vært enige i og de har møtt 476 

forslaget med entusiasme.  477 

 478 

Tenkte nytt rundt den hierarkiske strukturen av UiOs nettsider 479 

 480 

Hva du må trykke på for å komme dit du skal?  481 

For å gjøre informasjon lettere tilgjengelig for studenter kan man sørge for at det blir 482 

god subkategorisering istedenfor oppdeling. Per i dag ligger mye av informasjonen på 483 

UiOs nettsider på lite intuitive steder. Dette gjør informasjonen vanskelig å finne, og fører 484 

også til at søkefunksjonen fungerer langt dårligere enn forventet. Ved å bygge opp 485 

denne strukturen på nytt vil informasjon gjøres lettere tilgjengelig, og skape mindre 486 

frustrasjon hos studenter.  487 

 488 

 489 

Tenkte nytt rundt design av hver enkelt side  490 

 491 

Hva må være synlig, og hva må være tilgjengelig ved et tastetrykk?  492 

UiOs nettsider er kaotiske. Overskrifter, bilder og bolker med informasjon tar mye plass 493 

på sidene, og gjør de tungvinte å finne frem på.  Ved å i større grad benytte lenker og 494 

snarveier kan studenter få et mindre bråkete inntrykk av sidene, og derfor oppleve det 495 

som mer behagelig å bruke dem. 496 

 497 

 498 

Digitalisering av læringsprosessen  499 

 500 

Dette er basert på digitalisering i for eksempel undervisning, gruppearbeid og pensum, 501 

altså de ulike delene ved læringsprosessen til studentene. Digitaliseringen av 502 

læringsprosessen vil kunne være å ta i bruk digitale hjelpemidler i undervisningen, og 503 

undervisere skal kurses om hvordan de kan benyttes. At alt undervisningsmateriale skal 504 

være digitalt, enklere samarbeid mellom studenter, lettere å drive med selvstendig arbeid 505 

og formidling av forelesing gjennom podcast og screencast. 506 

 507 

En tjeneste som samler beskjeder fra alle kommunikasjonskanaler 508 

 509 

Jeg har også lagt vekt på problematikk rundt hvordan ulike forelesere og ulike fag 510 

formidler informasjon til studenter på ulike måter. Den samme informasjonen kan bli 511 

formidlet via Canvas, idevilry, epost, emneside eller facebook avhengig av hvem som er 512 

foreleser.  Ikke bare gjør dette det vanskelig å orientere seg, men mange studenter sitter 513 

igjen med usikkerhet rundt om de faktisk har fått med seg den informasjonen de skal 514 

eller ikke. Dette har jeg foreslått at burde løses med en tjeneste som samler beskjeder fra 515 

alle kommunikasjonskanaler som forelesere benytter, da jeg tror det er vanskelig å få 516 

dem til å bare bruke en. I dag henter minestudier.uio.no inn beskjeder fra Canvas, for 517 

studentene sin del ønsker jeg er at en lignende side kan gjøre det samme for alle 518 

formidlingskanaler en foreleser kan finne på å bruke.  519 

 520 

Foreleseres IT-kompetanse 521 

 522 
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Som studentrepresentant ville jeg ikke gjort jobben min om jeg ikke hadde trukket fram 523 

det varierende nivået i foreleseres IT-kompetanse. Kort sagt har jeg gått inn for at 524 

opplæring i digitale verktøy må være påbudt, ikke frivillig for alle ansatte som er 525 

forelesere eller gruppelærere. Dette henger sammen med den teknologiske utviklingen i 526 

undervisningsformer, og må sees i sammenheng med endringer man ønsker å gjøre i 527 

disse.  528 

 529 

Et system for å følge sensur digitalt 530 

 531 

Jeg har også trukket frem handlingsplanpunktet om et system for å følge sensur digitalt. 532 

Resten av gruppen er orientert om dette og ser ut til å forstå behovet, men da dette er et 533 

såpass spesifikt ønske tror jeg ikke det kommer til å være ønskelig å ha med i noe så 534 

bredt og overordnet som en masterplan.» 535 

 536 

 537 

 538 

Arbeidsgruppen skal vedta endelig styringsdokument den 18. februar. Deler av dette arbeidet skal 539 

implementeres i UiOs Strategi2030. Styringsgruppen Saastad sitter i vil fortsette som en ressursgruppe 540 

mens implementeringen av planen gjennomføres og utformingen av strategiprosessen skal utarbeides.  541 

 542 

 543 

Diskusjonsspørsmål  544 

Johannes Saastad og Arbeidsutvalget ønsker å få parlamentets vurdering på hva som er det viktigste å 545 

prioritere inn i den endelige fasen av arbeidet med Masterplan for IT. 546 

 547 

Mulige prioriteringer: 548 

 549 

- tenke nytt rundt student-siden som konsept  550 

- tenkte nytt rundt den hierarkiske strukturen av UiOs nettsider 551 

- tenkte nytt rundt design av hver enkelt side  552 

- digitalisering av læringsprosessen 553 

- en tjeneste som samler beskjeder fra alle kommunikasjonskanaler 554 

- foreleseres IT-kompetanse 555 

- et system for å følge sensur digitalt  556 
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SAKSNUMMER:  095/18-19 

SAKSTITTEL: SAIH-tierne 

SAKSANSVARLIG:  Synthia Zaman 

SAKSTYPE:   Vedtak 

 

SAIH-TIERNE 557 

 558 

SAIH 559 

 560 

Siden SAIH ble stiftet i 1961 har norske studenter støttet SAIH sitt arbeid gjennom det som kalles SAIH-561 

tierne. Pengene går blant annet til SAIHs politiske påvirkningsarbeid. Denne ordningen er frivillig og 562 

vedtatt av studentdemokratiene på de ulike utdanningsinstitusjonene.  563 

 564 

SAIH (Studentenes og akademikernes internasjonale hjelpefond) er ifølge deres nettsider  565 

«… en partipolitisk uavhengig organisasjon. Solidaritet, likestilling og ikke-diskriminering er 566 

viktige verdier som ligger til grunn for SAIHs arbeid. For oss betyr solidaritet å stå sammen. SAIH 567 

driver ikke med veldedighet, vi inngår samarbeid med likeverdige partnere og jobber sammen 568 

mot felles mål.» 569 

 570 

SAIH jobber hovedsakelig med partnere i Latin-Amerika, Asia og Afrika. De har i de siste årene vært de 571 

sentrale pådrivere for blant annet «Students at risk» og «Scholars at risk». I mange land opplever 572 

studenter og akademikere å bli truet på livet når de engasjerer seg politisk. SAIH jobber derfor for å 573 

fremme retten til akademisk frihet, gjennom samarbeidspartnere i 40 ulike land innen høyere utdanning 574 

og forskning.  575 

 576 

For mer utfyllende opplysninger kan dere se nettsiden til SAIH13.  577 

 578 

Bakgrunn for saken 579 

Høsten vedtok SAIH en resolusjon (Studentenes og Akademikernes Internasjonale Hjelpefond) med 580 

tittelen «avkolonisering av høyere utdanning». Denne saken har siden den ble vedtatt fått stor 581 

oppmerksomhet, og blitt en svært omdiskutert sak. I sammenheng med den debatten ble også de 40 582 

kronene UiO sine studenter gir sammen med semesteravgiften også problematisert. Disse 40 kronene er 583 

valgfrie, men de kommer opp i sluttsummen på fakturaen sammen med semesteravgiften til SiO og 584 

kopiavgiften. Dersom du ønsker å lese mer om SAIH-tierene kan du gjøre det her14. 585 

 586 

Det er Studentparlamentet som velger hvem som skal ha muligheten til å få støtte gjennom 587 

semesteravgiften. SP-AU ble derfor kontaktet av administrasjonen og lurte på om studentparlamentet 588 

ønsker at «SAIH-tierne» skulle fortsette å være slik den er eller om den skulle gå til en annen 589 

organisasjon. Denne vil fortsette å være valgfri, uavhengig av hvilken organisasjon som skal motta disse 590 

pengene. Vi ønsker at parlamentet skal uttale seg om ordningen bør videreføres, endres eller avvikles.  591 

                                                           
13 https://saih.no/ 
14 https://saih.no/saih-tierne 

https://saih.no/
https://saih.no/saih-tierne
https://saih.no/
https://saih.no/saih-tierne
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Forslag til vedtak 592 

 593 

Dagens ordning med støtte til SAIH gjennom semesteravgiften fortsetter som nå. 594 

 595 

Eller: 596 

 597 

Dagens ordning avvikles, og studentparlamentet skal ved en senere anledning finne en ny organisasjon 598 

pengene skal gå til. 599 

 600 

Eller:  601 

 602 

Dagens ordning avvikles, og studentene skal ikke lenger ha mulighet til å donere penger til en 603 

veldedighetsorganisasjon gjennom semesteravgiften.   604 
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 SAKSNUMMER:  096/18-19 

SAKSTITTEL: Resolusjoner 

SAKSANSVARLIG:  Arbeidsutvalget 

SAKSTYPE:   Vedtak 

 

RESOLUSJONER 605 

 606 

RESOLUSJON 1  607 

Fra: Miljøkomitéen og arbeidsutvalget 608 

 609 

KLIMAGASSREGNSKAP FOR UIO NÅ! 610 

 611 

Som landets ledende kunnskapsinstitusjon må Universitetet i Oslo bidra aktivt til det grønne skiftet, ikke 612 

bare som leverandør av kunnskap og innovasjon på miljøfeltet, men ved å kutte klimagassutslipp i egen 613 

virksomhet.  614 

 615 

Eiendomsavdelingen har i dag en ambisiøs miljø- og klimastrategi samt en miljøsjef, men det finnes 616 

ingen tilsvarende strategi eller miljøsatsing som dekker hele institusjonen. Universitetet har heller ikke 617 

per i dag noen god oversikt over sine klimagassutslipp.  618 

 619 

Studentparlamentet mener det er på høy tid at UiO kartlegger utslippene i egen virksomhet, og at 2019, 620 

året da Oslo er europeisk miljøhovedstad, vil være en perfekt anledning til innføre klimagassregnskap for 621 

institusjonen.  622 

 623 

Ved å utarbeide et fullstendig klimagassregnskap for UiO vil man få oversikt over organisasjonens 624 

samlede klimafotavtrykk, gitt i CO2-ekvivalenter, samt direkte og indirekte utslipp i ulike deler av 625 

virksomheten. Det er helt sentralt at klimagassregnskapet gjøres til en fast ordning og oppdateres 626 

regelmessig, så man løpende kan overvåke utviklingen og lokalisere potensielle utslippskutt.  627 

 628 

Et klimagassregnskap for UiO vil kunne danne fundamentet for en helhetlig miljø- og klimastrategi for 629 

universitetet. Studentparlamentet mener arbeidet med en slik strategi bør starte opp alt i 2019, parallelt 630 

med prosessen rundt UiOs Strategi2030.  631 

 632 

Klimagassregnskap som fast ordning er allerede innført av en lang rekke organisasjoner i Norge, og 633 

klare retningslinjer og internasjonale standarder for å tallfeste utslipp er etablert. Dersom det viser seg at 634 

dagens rapporteringsordninger ikke gir tilstrekkelig data for å kunne produsere et helhetlig 635 

klimagassregnskap, må UiO straks sette inn ressurser for å innhente manglende data.  636 

 637 

Studentparlamentet vil 638 

  at Universitetet i Oslo straks utarbeider et detaljert klimagassregnskap for hele virksomheten 639 

  at klimagassregnskapet gjøres til en fast ordning og oppdateres regelmessig 640 

  at UiO legger klimagassregnskapet til grunn for en helhetlig miljø- og klimastrategi for 641 

institusjonen 642 

 643 

Forslag til vedtak 644 

Resolusjonen vedtas i sin helhet. 645 
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RESOLUSJON 2  646 

Fra: Realistlista  647 

 648 

FRI PARKERING FOR S-OBLAT ETTER NORMERT ARBEIDSDAG 649 

I dag finnes det flere klasser for parkering, blant annet A for ansatte og S for studenter. Hvor de ulike 650 

oblatene gir deg muligheten til å parkere på ulike plasser på UiOs eiendommer. 651 

 652 

Vi har sett en tendens til at A-plasser blir stående tomme på ettermiddagene når de ansatte har dratt 653 

hjem, men at det fremdeles er relativt fullt på parkering for de med S-oblat. Derfor mener vi det vil både 654 

være hensiktsmessig, og øke trivselen for studenter som jobber sene dager om de får mulighet til å 655 

nyttegjøre seg av A-plassene på kveldstid når de ellers står tomme. 656 

 657 

Dette vil muliggjøre at studenter med e-bil får tilgang på ladestasjoner på kveldstid og gir fleksibilitet for 658 

studenter med lang reisevei, som dessverre er avhengig av bil for å komme seg til og fra Universitetet. 659 

 660 

UiOs informasjon om oblater: https://www.uio.no/for-ansatte/drift/parkering/ 661 

 662 

Forslag til vedtak 663 

 664 

Studentparlamentet vil 665 

● At UiO tillater innehavere av S-oblat til å parkere på A-plasser mellom kl 17.00 og 04.00.  666 

https://www.uio.no/for-ansatte/drift/parkering/
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FORKORTELSER 
 

AU –  Arbeidsutvalget 

DNS – Det Norske Studentersamfund 

ESN –  Erasmus Student Network 

HP –  Handlingsplan 

ISU –  International Students’ Union Of Norway 

KD –  Kunnskapsdepartementet  

KOF –  Kollegieforum  

LMU –  Læringsmiljøutvalget 

MN –  Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet 

NiH –  Norges idrettshøgskole 

NSO –  Norsk Studentorganisasjon 

NIFU – Nordisk institutt for studier av innovasjon, forskning og utdanning  

SAIH –  Studentene og Akademikernes Internasjonale Hjelpefond 

SULF – Studentutvalgenes lederforum 

UiO –  Universitetet i Oslo 

SiO –  Studentsamskipnaden i Oslo og Akershus 

SP –  Studentparlamentet 

SPP –  Studentpolitisk plattform 

VT –  Velferdstinget 

 

 

                                                           


